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Event 

法國艾克斯法國艾克斯法國艾克斯法國艾克斯-馬賽大學馬賽大學馬賽大學馬賽大學外賓外賓外賓外賓來訪來訪來訪來訪 

Visiting from Aix-Marseille University, France 

活動時間 

Date 
2015.10.15rsity of Waikato, New Zealand 

參加人員 

Participants 

1. Mr. Michel DOLINSKI, Professor of International Relations for Chinese 

Studies Dept. & Vice-Director of the Asian Research Institute(IrAsia) 

2. Mrs. Rosalind BONIFACE, Director of International Program, International 

Relations Office 

3. Mrs. Laure GOURDIN, Coordinator for Asia, International Relations Office 

活動目的 

Purpose 

1. 拜會應用華語文系，以做為該校中文系課程的調整和規劃。 

2. 瞭解本校東南亞語文教學環境及教材設備，進一步討論和規劃可共同合

作方向。 

3. 瞭解本校數位教材編輯方向及設備，洽談未來雙方遠距教學的可能性。 

1. To visit Department of Applied Chinese to see how to plan Chinese 

curriculum in Aix-Marseille University. 

2. To know facilities and teaching materials of Southeast Asian Languages 

Teaching at Wenzao. 

3. To know digital teaching material at Wenzao, and discuss on-line education 

plans. 

活動照片 

Photos 

 



 

 

� 國合林潔國際長致贈來賓紀念品。 

Dr. Kit Lam, Dean of Office of International and Cross-strait Cooperation gave 

souvenir to the guests. 

 

� 林潔國際長主持雙方會談。 

Dr. Kit Lam hosted the official meeting. 



 

 

 

� 訪團參觀本校教師發展中心。 

The delegation visited Center for Faculty Development. 



 

� 訪團參觀本校華語中心。 

The delegation visited Chinese Language Center. 

 

�代表團與 3名艾克斯-馬賽大學至文藻交換之學生一同午餐。 

The delegation had lunch with 3 Aix-Marseille University exchange students. 

備註 

Note 
 

 


